

RECEIVED 22 AUG 2019

2019年香港島傑出學生選舉章程
2019 Hong Kong Island Outstanding Student Award Constitution

引言：

本選舉旨在嘉許對學校及社會有承擔和傑出貢獻的學生，表揚他們所付出的努力，以鼓勵他們裝備自己，接受未來的挑戰。

參與資格：

1. 港島區註冊中學中一至中六之全日制學生均可參選。
2. 選舉分初中組（**2019-2020** 學年中一至中三）及高中組（**2019-2020** 學年中四至中六）進行，每校可於每組推薦一名學生參加。

提名辦法及守則：

1. 於**2019年9月16日（星期一）**或以前遞交提名表格（正本一份及影印本四份）到東區民政事務處（香港銅鑼灣福蔭道7號銅鑼灣社區中心一樓東區民政事務處銅鑼灣聯絡組轉交）
**信封面請註明：2019年香港島傑出學生選舉
2. 報名表格正本必須附有參加者之近照及提供四份副本。
3. 參選者必須由校長、副校長或老師提名。
4. 參選者須附上貼有郵票之回郵信封乙個。

評選日期：

初選面試：**2019年10月5日（星期六）**
決選面試日期：**2019年10月26日（星期六）**
頒獎日期：**2019年11月30日（星期六）**
（所有獲獎同學須出席頒獎禮）

註：獲邀請出席面試的學生必須穿著校服

評選準則：

1. 獲學校提名並參加面試的學生均當選為分區優秀學生。
2. 初選及決選均包括面試環節，面試中自我介紹部分學生可自選使用英語或普通話，而小組討論部分則以廣東話進行。
3. 初選：評判由參選者提供的資料及面試表現，分別從初中組及高中組選出各十名同學成為分區傑出學生，而當中該區獲得最高分數的5名初中生及5名高中生，將可參加香港島傑出學生的決選面試。
4. 決選：由評判從分區傑出學生所提供的資料及面試表現，選出高中生及初中生各十名為香港島傑出學生，其餘為香港島優秀學生。

獎項：

1. 每校提名並參加面試的學生均會成為分區優秀學生並獲頒發獎狀及書券港幣500元。
2. 獲選為香港島優秀學生之同學，將獲頒獎狀。
3. 獲選為香港島傑出學生之同學，將獲頒獎狀、獎盃及書券港幣800元。

Introduction:

The Award aims to give recognition and appreciation to those secondary school students who have strong commitment and have demonstrated outstanding contributions to the school and the community. It also aims to encourage the awardees to better equip themselves to face the challenges ahead.

Eligibility:

1. All Form 1 to Form 6 full time students attending registered secondary schools in Hong Kong Island are eligible.
2. Each school may nominate one junior form student (F.1 to F.3 in **2019-2020** Academic Year) and one senior form student (F.4 to F.6 in **2019-2020** Academic Year) to participate in the Award exercise.

Nomination Procedures & Regulations:

1. Submit the nomination form (one original and four copies) on or before **16th Sep. 2019 (Monday)** to Eastern District Office (c/o Causeway Bay Liaison Team, Eastern District Office, 1/F Causeway Bay Community Centre, 7 Fook Yum Road, Causeway Bay, Hong Kong)
**Please write "2019 Hong Kong Island Outstanding Student Award" on the envelope.
2. The participant must affix a recent photo to the original nomination form and submit together with four photo copies.
3. Participants must be nominated by either the school principal, a vice principal or a teacher.
4. The participant must enclose a self-addressed envelope with stamp.

Date of Judgment:

Preliminary Round of Interview: **5th October 2019 (Saturday)**

Final Round of Interview: **26th October 2019 (Saturday)**

Presentation Ceremony: **30th November 2019 (Saturday)** (All awardees are required to attend the Ceremony)

Remark: Students invited for interview must be in school uniform.

Adjudicating Criteria:

1. All the nominees who have attended the Preliminary Round Interview will become the Highly Commendable Students of the district.
2. Preliminary Round and Final Round Interviews include self-introduction and group discussion sessions. Students are given the option to use either English or Putonghua for the self-introduction session. Students will use Cantonese in the group discussion session.
3. Preliminary Round Interview: Based on the participants' performance at the interview and the information they provided, the Adjudicating Panel

索取提名表格地點：

1. 東區民政事務處：香港銅鑼灣福蔭道 7 號銅鑼灣社區中心一樓東區民政事務處銅鑼灣聯絡組轉交
2. 郵寄索取表格請附已貼郵票之回郵信封至東區民政事務處「香港銅鑼灣福蔭道 7 號銅鑼灣社區中心一樓東區民政事務處銅鑼灣聯絡組轉交」，信封面請註明：「2019 年香港島傑出學生選舉」
3. 查詢電話：3104 2303（朱小姐） 傳真：2508 0805

參選規則：

1. 參選者必須遵守大會之參選規則。
2. 參選者必須服從評判團作出之最後決定。
3. 獲獎者必須出席頒獎典禮。
4. 大會保留一切有關選舉準則之修改權利。
5. 大會有權轉載獲獎者之文章。

截止提名日期：2019 年 9 月 16 日(星期一)

主辦機構：Organizers：

香港島校長聯會
Hong Kong Island School Heads Association
東區學校聯絡委員會
Eastern District School Liaison Committee
灣仔區校長聯會
Wan Chai District Headmasters' Conference
中西區校長聯會
The Council of Central and Western District School Heads
南區學校聯會
Southern District Joint Schools Conference
香港青年會
Hong Kong Youth Association

will select 10 students from each category, i.e. Junior and Senior Secondary respectively, to be the Outstanding Students of the district. Among which, the Panel would further recommend 5 senior form students and 5 junior form students from every district with the highest scores to attend the Final Interview.

4. Final Interview: Based on the participants' performance at the interview and the information they provided, the Adjudicating Panel will select 10 students from each category, i.e. Junior and Senior Secondary respectively, to be the Hong Kong Island Outstanding Students. The other remaining students will be the Highly Commendable Students of the Hong Kong Island.

Awards：

1. All the nominees who have attended the Preliminary Round Interview will each be awarded a certificate and book voucher (HK\$500).
2. The Hong Kong Island Highly Commendable Students will each be awarded a certificate.
3. The Hong Kong Island Outstanding Student Awardees will each be awarded a certificate, a trophy and book voucher (HK\$800).

Nomination forms are available：

1. At Eastern District Office – Address: Causeway Bay Liaison Team, Eastern District Office, 1/F Causeway Bay Community Centre, 7 Fook Yum Road, Causeway Bay, Hong Kong
2. By post with a self-addressed envelope with stamp to Eastern District Office (c/o Causeway Bay Liaison Team, Eastern District Office, 1/F Causeway Bay Community Centre, 7 Fook Yum Road, Causeway Bay, Hong Kong). Please write “2019 Hong Kong Island Outstanding Student Award” on the envelope.
3. **Enquires : 3104 2303 (Miss Chu)**

Fax : 2508 0805

Rules of Participation：

1. Participants should follow all the rules set out by the Organizing Committee.
2. Participants should agree to accept the decision of the Adjudicating Panel as final.
3. All awardees must attend the prize presentation ceremony.
4. The Organizing Committee reserves the right to change the adjudicating criteria.
5. The Organizing Committee has the right to cite the essays of the awardees.

Closing Date for Nomination : 16th Sep. 2019 (Monday)

2019 年香港島傑出學生選舉
2019 Hong Kong Island Outstanding Student Award
提名表格 Nomination Form

在此貼
上相片
Affix
Photo Here

學生姓名 Name of Student : (中文 Chinese) _____
(英文 English) _____

性別 Sex : _____ 年齡 Age : _____ 班別 Class (Year 2019-2020 年度) : _____

校名 Name of School : (中文 Chinese) _____
(英文 English) _____

學校電話 School Tel No. : _____

學校聯絡人及職位 School Contact Person and Position : _____

學校地址 School Address : _____

學生電話 Student's Tel No. : _____

學生地址 Student's Mailing Address : _____

學生電郵地址 Student's E-mail Address: _____

校長簽署 Principal's Signature : _____ 學校蓋章 School Chop : _____



本人證明在本表格提供之資料正確，並願意接受評選團之決定為最後決定。

I certify that the information provided in this form is correct and accept that the decision of the Adjudicating Panel as final.

學生簽署 Student's Signature : _____

監護人/家長簽署 Guardian's / Parent's Signature : _____

監護人/家長姓名 Name of Guardian / Parent (正楷 in Block Letters) _____

日期 Date : _____

#在本表格所提供的資料，將用於 2019 年香港島傑出學生選舉事宜，以便進行評選工作

(可自行影印)

All the information provided in this form will only be used in the adjudication of the 2019 Hong Kong Island Outstanding Student Award. (Please photocopy this form, if necessary)

個人成就 Personal Achievement

1) 學術成績及相關學術成就 Academic Achievement (最多可填寫五項 Do not submit more than 5 items)

項目	校內/校外/地區性/全港性/國際性*	最近一次成績	年份
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		

2) 領導才能 Leadership (最多可填寫五項 Do not submit more than 5 items)

機構名稱	職位	服務年份	傑出表現/榮譽	獲獎年份

3) 社區服務 Community Services (最多可填寫五項 Do not submit more than 5 items)

服務/頒發機構	職位	服務年份	傑出表現/榮譽	獲獎年份

4) 課外活動 Extra-curricular Activities

藝術 Art (最多可填寫五項 Submit no more than 5 items)			
項目	校內/校外/地區性/全港性/國際性*	成績/獎項	獲取年份
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		

運動 Sport (最多可填寫五項 Submit no more than 5 items)			
項目	校內/校外/地區性/全港性/國際性*	成績/獎項	獲取年份
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		

其他 Other (最多可填寫三項 Submit no more than 3 items)			
項目	校內/校外/地區性/全港性/國際性*	成績/獎項	獲取年份
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		
	校內/校外/地區性/全港性/國際性*		

- *請刪除不適用者。
Please delete the inappropriate.
- 參加者於遞交報名表時，無須提交上述獎項之證明文件，但須由提名人證明及簽署。
Participants are not required to submit the supporting documents of the above awards. All the above information must be approved by the NOMINATOR.
- 於評審期間，大會有權查閱參加者申報之獎項證書。
We reserve the right to inspect participants' certificates of the awards during the interviews.

提名人簽署及學校蓋章 School Chop & Signature of Nominator